
Odense, den 13. marts 2025 
 

Til alle i Miljø- og Fødevareudvalget 
 
En fri Gudenå eller stadig en prop i vandløbet??? 
 
Snart ligger der en afgørelse og venter. 
 
Jeg skriver til jer alle, da jeg er klar over, at I har meget forskellige interesser i dette 
emne. 
 
Eftertiden vil dømme vores handlinger, tænk bare på Skjern Å og genslyngningen 
der.  
 
Hvad skal der så ske ved Ans? 
Skal en søforening (Tange Søs venner) bremse for vandets frie bevægelighed? 
 
https://www.sportsfiskeren.dk/natur-og-fiskeripolitik/nyheder/2024/12/afgoerelse-om-
gudenaaens-fremtid-naermer-sig 
 
"Alligevel ligger værket stadig som en prop i Danmarks største vandløbssystem og 
spærrer for godt 1100 kilometer målsatte vandløb opstrøms i Gudenå-systemet. " 
 
Tangestryget lever ikke op til VRD. 
 
Læ her om værdien af en kilometer godt vandløb. 
https://www.sportsfiskeren.dk/media/5335/mv-41-compressed.pdf 
Læs side 16 til 23. “MILJØINDSATSER I ØRREDVANDLØB SKABER OVERSKUD 
FOR SAMFUNDET”. 
 
Ud over hvad der sker i vandløbet, så vil området blive et naturområde, man ikke har 
magen til herhjemme. 
 
https://www.vildgudenaa.dk/ 
 
Jeg håber på et velovervejet valg fra jeres side. 
 
Venlig hilsen 
Willy Dannevang 
Højemarksvej 22. 2. tv. 
5200 Odense V 
willydannevang@yahoo.dk 
28146268 
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